
2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	江苏索尔新能源科技股份有限公司
	联 系 人
	陈萍

	地    址
	江苏张家港新能源产业园（妙桥）光明路12号
	电子信箱
	

	邮    编
	215615
	电    话
	0512-56739699

	网    址
	www.soul-battery.com
	传    真
	

	单    位    简    介

江苏索尔新能源科技股份有限公司，创建于2010年10月，注册资本10800万元，总投资3亿元人民币，建筑面积18000平方米，现有员工320余名，其中研发技术人员40多名,公司于2014年12月在新三板成功上市，股票代码：831486。

公司以“让客户体验价值，做受人尊敬的企业”为核心价值观，致力于汽车动力锂电池系统设计制造，技术涵盖电芯、PACK、BMS等。公司通过多年的研发，在动力锂电池高性能、安全性、热管理、延长锂电池寿命及电源管理系统方面积累了深厚的技术底蕴，取得了60多项专利，产品具有高安全性、高能量密度、高可靠性、长寿命性及先进热管理功能等。产品已通过国家机动车产品质量监督检验中心（上海）的强制性安全检测检验，并已与包括东风汽车、南汽专用车、华晨客车等多家汽车厂展开深度合作，得到用户一致好评。公司产品还可广泛应用于储能、通讯基站、不间断电源等其他应用。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	电子工程师
	电子专业
	调试机器
	大专以上
	1
	面议

	软件工程师
	电子专业
	软件开发
	本科以上
	3
	面议

	储能项目经理
	电力电子

电气工程
	储能项目全过程管理
	本科以上
	1
	面议

	合  计
	需求岗位数3 (个)，需求人数5 (人)，涉及专业  3  (门)，

需求博士 0(人)、硕士1 (人)、本科及以下 4 (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	JIANGSU SOUL NEW ENERGY TECHNOIOGY CO.,LTD
	Contact Person
	Chen Ping

	Address   
	Address：No.12 Guangming Road(Miaoqiao),New EnergyIndustrialPark,Zhangjiagang,Jiangsu,PRC


	E-mail
	

	Zip Code
	215615
	Telephone
	+86-512-56739699

	Web Site
	www.soul-battery.com
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization

Jiangsu Soul New Energy Technology INC was founded in October 2010, with registrated capital of 10800 million RMB and a total investment of three hundred million RMB. The company covers a building area of 18,000 square meters and currently has around 280 employees. Among which, there are more than 40 R&D and technical personnel. The company has successfully been listed on the “New Three Board” as known as NEEQ in December 2014. The stock code is 831486.

“Let clients experience values and build a respectable enterprise with honor” as the core value, the company is dedicated into designing and manufacturing lithium battery system for New energy vehicle, wherein our primary technologies include cell, PACK, BMS and etc. After many years of research and development, the company has accumulated profound technology in the fields of power lithium battery with good performance，high security, thermal management, extending of battery pack lifetime and Battery management system. Also the company has obtained more than 60 patents and its products with high-security, high-energy density, high-reliability, long-lifetime and advanced thermal management. Company’s products have passed the mandatory security detection and inspection as by the National Center of Supervision and Inspection on Motor Vehicle Products Quality (Shanghai) and the company has already established deep cooperation with many automobile factories, including  Dongfeng Automobile, NAC Special Purpose Vehicle and Brilliance Auto and won unanimous praises from clients. Also, the company’s products are widely applied in energy storage, telecommunication base station, uninterruptible power supply and other fields.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Electronics Engineer
	major in electron
	Debug the machine
	College degree
	One
	Negotiable

	Software Engineer
	major in electron
	Software development、Technical documentation
	Bachelor degree or above
	Three
	Negotiable

	Energy storage project manager
	Electric power 、Electrical engineering
	Energy storage project the whole process

management
	Bachelor degree or above
	One
	Negotiable

	Total
	Position Number  Three，Vacancy Number  Five  ，Number of Related Major Three  ，

Doctor Degree  Zero 、Master Degree  One 、Bachelor Degree and Below  Four   。

	Note
	


附件2：

2017年苏州市高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	江苏索尔新能源科技股份有限公司
	单位性质
	股份有限公司

	单位地址
	江苏张家港新能源产业园（妙桥）光明路12号
	邮    编
	215615

	网    址
	www.soul-battery.com
	电子邮件
	

	联 系 人
	陈 萍
	电    话
	0512-56739699

	手    机
	
	传    真
	

	单位简介
	江苏索尔新能源科技股份有限公司，创建于2010年10月，注册资本10800万元，总投资3亿元人民币，建筑面积18000平方米，现有员工320余名，其中研发技术人员40多名,公司于2014年12月在新三板成功上市，股票代码：831486。

	项目名称
	锂电池研发

	所属行业
	新能源节能

	项目介绍
	工业商业分布式的锂电池应用


	合作条件
	技术合作或丰富项目经验合作

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	JIANGSU SOUL NEW ENERGY TECHNOIOGY CO.,LTD
	Nature of the organization
	limited liability company

	Address
	Address：No.12 Guangming Road(Miaoqiao),New Energy IndustrialPark,Zhangjiagang,Jiangsu,PRC
	Zip Code
	215615

	Web Site
	www.soul-battery.com
	E-mail
	

	Contact Person
	Chen Ping 
	Tel
	+86-512-56739699

	Cell Phone
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	    Jiangsu Soul New Energy Technology INC was founded in October 2010, with registrated capital of 10800 million RMB and a total investment of three hundred million RMB. The company covers a building area of 18,000 square meters and currently has around 280 employees. Among which, there are more than 40 R&D and technical personnel. The company has successfully been listed on the “New Three Board” as known as NEEQ in December 2014. The stock code is 831486. 


	Name of the Project
	Research and development of lithium battery

	Industry
	New energy saving

	Introduction of the Project
	Application of industrial commercial distributed lithium-ion battery


	Cooperation Conditions 
	Technical cooperation or rich project experience cooperation

	Note
	



